
Protokół z XXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Świercze z dnia 15 marca 2017 r. 

W dniu 15 marca 2017 r. o godz. 12.00 w Urzędzie Gminy Świercze odbyła się XXIV 

Nadzwyczajna Sesja Rady Gminy Świercze. W sesji uczestniczyli: Wójt Adam Misiewicz, Skarbnik Anna 

Puchalska, Sekretarz Gminy Izabela Kiela, Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak, radni, sołtysi oraz 

zaproszeni goście (listy obecności w załączeniu zał. nr 1,2,3). 

Ad:1 

Przewodniczący Wiesław Adamiak powitał zgromadzonych na sali obrad i oficjalnie otworzył XXIV 

Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy Świercze, na sali obecnych było 15 radnych na 15 uprawnionych. 

Następnie odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia zażalenia do Ministra Edukacji Narodowej na 

postanowienie Mazowieckiego Kuratora Oświaty w sprawie negatywnej opinii dotyczącej 

zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Świeszewie 

3. Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie obrad sesji. 

Za odczytanym porządkiem obrad głosowało 15 radnych, porządek został przyjęty jednogłośnie. 

Ad:2 

Głos zabrał Wójt Pan Adam Misiewicz, powitał zgromadzonych oraz  poinformował, że w dniu 10 marca 

br do urzędu wpłynęło postanowienie Mazowieckiego Kuratora Oświaty wyrażające negatywna opinię 

w sprawie zamiaru likwidacji przez Radę Gminy Publicznej Podstawowej Szkoły w Świeszewie. Na 

niniejsze postanowienie służy stronie zażalenie do Ministra Edukacji Narodowej za pośrednictwem 

Mazowieckiego Kuratora Oświaty  w terminie 7 dni od daty doręczenia. W związku z powyższym zostało 

przygotowane zażalenie na przesłane  postanowienie w formie uchwały, które Wójt przedstawił 

zgromadzonym i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Głos zabrała również Pani Beata Leszkiewicz 

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej poinformowała, że nikt z Kuratorium nie przyjechał na 

wizytację w sprawie sprawdzenia warunków panujących w placówce, wręcz podane informacje                    

w postanowieniu mijają się z rzeczywistością. Brak większego zainteresowania ze strony Kuratorium 

potwierdziła również Sekretarz Gminy – Pani Izabela Kiela, w rozmowie z Panią Witkowską z 

Kuratorium, która pisała uzasadnienie dało się odczuć próbę zniechęcenia . Na koniec Wójt zaapelował 

o jednogłośność   w podejmowaniu tej uchwały. 

Radna Hanna Kalinowska odczytała projekt uchwały, przystąpiono do głosowania za przyjęciem 

odczytanej uchwały głosowało 13 radnych, przeciw głosowało 2 radnych. Uchwała została podjęta 

większością głosów. 

Ad:3  

Na dzisiejszą sesję został przygotowany projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego, prowadzone przez Gminę Świercze na okres 

od 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. Ponadto z dniem 1 września 2017 r. likwiduje się klasę 

I, z dniem 1 września 2018 r. klasę II a z dniem 1 września 2019 r. klasę III Gimnazjum swoją działalność 



zakończy w dniu 31 sierpnia 2019 r.  W planie sieci szkół nie została uwzględniona Publiczna Szkoła 

Podstawowa w Świeszewie, gdyż trwa jeszcze w chwili obecnej procedura próby jej likwidacji. 

Radna Hanna Kalinowska odczytała projekt uchwały, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. Uchwał została podjęta większością głosów. 

Ad:4 

Wolne wnioski: 

- Radny Dariusz Siemborski:  u Państwa Niesłuchowskich stoi słup na którym jest gniazdo bocianie, 

który do końca 2015 roku miał zostać wymieniony, do dnia dzisiejszego tego nie zrobiono. Jeszcze 

jedno pytanie dotyczące przetargu na wykonanie ujęcia wody w Klukówku czy został rozstrzygnięty? 

W odpowiedzi Wójt poinformował, że rozmawiał z zakładem energetycznym w chwili obecnej jest już 

trochę za późno, gdyż termin wykonania takich prac jest do 5 marca. Odbył się przetarg na 

modernizację ujęcia w Klukówku, wpłynęło 7 ofert wygrała firma InstalCompakt z Tarnowa 

Podgórnego. Firma jest zarazem producentem i wykonawcą urządzeń technologicznych 

wykorzystywanych do budowy ujęcia. Kwota na jaką złożyli ofertę opiewa na sumę 1.085.000,00 netto. 

Do tej kwoty należy doliczyć nadzór inwestorski, najniższą ofertę złożyło Wojewódzkie 

Przedsiębiorstwo Usług Inwestycyjnych z Ciechanowa 0,89 % od wartości złożonej oferty przez 

wykonawcę, co daje kwotę około 12.000,00 zł za nadzór. Łączna suma zadania wynosi 1.334.550,00 zł. 

Termin realizacji do 30 września br. 

- Radny Ryszard Flont: prośba o naprawienie drogi, gdyż śmieciarka nie ma możliwości wjazdu. Wójt 

poinformował, że tą drogę trzeba od nowa wykonać, gdyż w chwili obecnej jej po prostu nie ma. 

- radny Zdzisław Sionek: czy będzie można puścić równiarkę na drogach żwirowych i ewentualnie 

dowieść żwiru. Wójt poinformował że mamy zamówiony żwir, równiarka tam gdzie była możliwość już 

jeździła. Żwir będzie dowoził Pan Wiesław Kęsicki. 

 - Radny Krzysztof Białek: mam prośbę aby zwrócić się do energii z prośba o przeznaczenie środków na 

naprawę drogi. Wójt poinformował, że wykonawca po zakończeniu prac jest zobowiązany do jej 

naprawy i doprowadzenia jej do pierwotnego stanu. 

- Radny Dariusz Siemborski: droga asfaltowa w Kowalewicach za parkiem czy zostanie naprawiona? 

Wójt poinformował, iż do końca kwietnia wszelkie usterki będą naprawione. Gwarancja na wykonane 

prace wynosi 5 lat. 

Ad: 5 

Przewodniczący zakończył XXIV Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy o godz. 13.10. 

      

        Przewodniczący Rady Gminy 

              Wiesław Adamiak 

 

Protokół sporządziła: 

Agnieszka Dębska 


